
RM 0052-5-21/08
PROTOKÓŁ Nr 21/08

z XXI Sesji Rady Miejskiej
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 19 grudnia 2008 roku.

Ad. 1 – 5)

– otwarcia  XXI sesji  Rady Miejskiej  w Piotrkowie  Kujawskim dokonał  Przewodniczący Rady 

Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski;  XXI sesja rozpoczęła się o godzinie 13.00.

– w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 

– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady;

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem);

– na sekretarza XXI sesji powołany został radny, Pan Marian Stramowski;

– Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Piotr Siutkowski zaproponował trzy zmiany w porządku 

obrad. Propozycje zmian były następujące: 1. w punkcie 6b zamiast uchwały Nr XXI/109/08 

    w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli wprowadzić uchwałę Nr XXI/109/08 

    w sprawie uchylenia Uchwały Nr XIX/100/08 Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim z dnia 

    21 listopada 2008 roku; 2. w punkcie 6j wprowadzić Uchwałę Nr XXI/117/08 w sprawie 

    zaciągnięcia  zobowiązania  finansowego;  3. w punkcie  6k w sprawie  zaciągnięcia  kredytu  

    długoterminowego na pokrycie planowanego deficytu. Porządek obrad po zmianach został 

     przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem), 

Ad. 6 a) 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXI/108/08 w sprawie statutu Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Piotrkowie Kujawskim. 

Projekt Uchwały Nr XXI/108/08 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXI/108/08 

opowiedziało się 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 b)

- Pan Jarosław Waszak – Sekretarz Miasta i Gminy zabrał głos w sprawie projektu uchwały Nr 

XXI/109/08. Powiedział on, iż wprowadzenie tej uchwały na obecną sesję zostało podyktowane 

zmianami Karty Nauczyciela, której przepisy niebawem zmusiłyby Radę do uchylenia regulaminu 
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wynagradzania nauczycieli, który został przyjęty w dniu 21 listopada 2008 r. Niniejszym na prośbę 

Wojewody projekt uchwały uchylającej w/w regulamin został przedłożony Radzie Miejskiej na 

obecnej sesji. 

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały Nr XXI/109/08 

w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIX/100/08 z dnia 21 listopada 2008 roku. 

Projekt Uchwały Nr XXI/109/08 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXI/109/08 

opowiedziało się 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 c)

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały Nr XXI/110/08 

w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim na 2009 

rok. Dodał, iż nie wnosi uwag do opracowanych przez poszczególne komisje planów pracy na 2009 

rok oraz, iż zostały one opracowane  w terminie przewidzianym w § 69 ust. 3 statutu Miasta 

i Gminy Piotrków Kujawski.

Projekt Uchwały Nr XXI/110/08 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXI/110/08 

opowiedziało się 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 d)

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały Nr XXI/111/08 

w sprawie rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Piotrków Kujawski z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego oraz 

wolontariatem w 2009 roku. 

Projekt Uchwały Nr XXI/111/08 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXI/111/08 

opowiedziało się 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 e)

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały Nr XXI/112/08 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2009. Dodał, iż 
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taki program wraz z preliminarzem wydatków z funduszu przeciwdziałania alkoholizmowi Rada 

Miejska zatwierdza co roku.

Projekt Uchwały Nr XXI/112/08 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXI/112/08 

opowiedziało się 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 f)

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały Nr XXI/113/08 

w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych straży Pożarnych uczestniczących 

w działaniach ratowniczych lub szkoleniach organizowanych przez Państwową Straż pożarna lub 

Gminę. Projekt Uchwały Nr XXI/113/08 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXI/113/08 

opowiedziało się 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 g)

- Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały Nr XXI/114/08 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 

2008. Dodał, iż zmiany wprowadzone w/w uchwałą zostały omówione na wspólnym posiedzeniu 

komisji Rady Miejskiej w dniu 17 grudnia 2008 r. Projekt Uchwały Nr XXI/114/08 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr XXI/113/08 

opowiedziało się 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6h)
- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXI/115/08 w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2009. 

Projekt Uchwały Nr XXI/115/08 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Następnie Pan Przewodniczący poinformował, iż na jego ręce wpłynęły uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z opiniami o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy projekcie budżetu:

- Uchwała Nr 277/08 Składu Orzekającego Nr 9 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy 

z dnia 10.12.2008 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski na 2009 rok wraz z objaśnieniem o prognozie kwoty długu oraz informacji

o stanie mienia komunalnego;
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- Uchwała Nr 278/08 w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego 

przedstawionego przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski w projekcie uchwały 

budżetowej gminy na 2009 rok oraz prawidłowości załączonej do projektu budżetu prognozy kwoty 

długu.

Poprosił o odczytanie uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej Panią Skarbnik – Jolantę 

Zalesińską.

- Pani Jolanta Zalesińska odczytała treść uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 277/08 i Nr 

278/08. Powiedziała ona między innymi, iż obie opinie są pozytywne.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXI/115/08 w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2009 opoowiedziało się 13 radnych, 1 radny był 

przeciwny, głosów wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta.

Ad. 6 i)

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXI/116/08 w sprawie przyjęcia lokalnego 

programu pomocy społecznej: „Program aktywności lokalnej dla Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski na lata 2008 – 2013”.

Projekt uchwały Nr XXI/116/08 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Dyskusji na temat projektu w/w uchwały nie było, radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem 

uchwały Nr XXI/116/08 opowiedziało się 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6j)

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XXI/117/08  w  sprawie  zaciągnięcia 

zobowiązania  finansowego.  Projekt  uchwały  Nr  XXI/117/08  stanowi  załącznik  do  niniejszego 

protokołu.

Dyskusji na temat projektu w/w uchwały nie było, radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem 

uchwały Nr XXI/117/08 opowiedziało się 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6k)

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXI/118/08 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na sfinansowanie planowanego deficytu.

Projekt uchwały Nr XXI/118/08 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Dyskusji na temat projektu w/w uchwały nie było, radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem 

uchwały Nr XXI/118/08 opowiedziało się 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się 
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nie było. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Po zakończeniu głosowania na sesję przyszła radna – Teresa Kowalska, która nie brała udziału 

w głosowaniu nad uchwałami XXI sesji Rady Miejskiej.

Pan Piotr Siutkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minut przerwy w obradach XXI 

sesji.

Po przerwie:

Ad. 7)

- Pan Andrzej Schmidt – radny, powiedział, iż w 1589 roku Zygmunt III Waza podpisał prawa 

miejskie dla Piotrkowa. W 2009 roku minie 420 lat od tego wydarzenie, to okrągła rocznica, którą 

wypada jakoś podkreślić i zorganizować z tej okazji np. jakiś festyn. Zaproponował także aby 

wznowić wydanie książki Pana Kołtuniaka o historii naszego miasta.

- Pan Wiesław Michalak – członek Izby Rolniczej, podziękował Paniom: Alinie Miętkiewicz, 

Annie Pilarskiej i Elżbiecie Niedziałkowskiej, za to, że zaprosiły dzieci z koła muzycznego w 

Wójcinie aby uświetniły one swoimi występami lokalne imprezy. Dodał, iż jest rozczarowany tym, 

że Rada Miejska nie wyznaczyła w budżecie na 2009 rok środków na wsparcie wspomnianego koła 

muzycznego, które, jak widać działa prężnie i wspiera kulturę w gminie. Powiedział także, że na 

jedną świetlice nie daje się nic a np. na remont świetlicy w Nowej Wsi w budżecie zaplanowano 

170 tys. zł.

Zaproponował także aby obniżyć diety radnych o 50 zł a miesięczny ryczałt dla Przewodniczącego 

Rady Miejskiej do najniższego wynagrodzenia.

Poprosił aby flagi rozwieszane przez Urząd Gminy podczas święta 11 Listopada nie były 

zdejmowane po 5 minutach od zakończenia uroczystości, jego zdaniem powinny one wisieć dłużej, 

np. cały dzień.

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski odpowiedział na 

interpelacje: Powiedział, iż zostanie rozważona możliwość wznowienia publikacji książki Pana 

Kołtuniaka o Piotrkowie Kujawskim a także zorganizowanie festynu z okazji 420-lecia nadania 

praw miejskich Piotrkowowi Kujawskiemu. Zaznaczył jednak, iż obchody te, jeśli się odbędą, będą 

skromne. Odnośnie Interpelacji Pana Michalaka w sprawie dotacji dla koła muzycznego w Wójcinie 

Burmistrz powiedział, iż od trzech lat koło to działa na zasadzie stowarzyszenia więc nie istnieje 
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możliwość dofinansowywania go z budżetu gminy. Wyjaśnił także, ze 170 tys. zł zaplanowanych 

w budżecie gminy na remont świetlicy w Nowej Wsi to nie zapowiedź tak kolosalnego wydatku 

a jedynie zabezpieczenie w sytuacji gdy zostanie złożony w ramach programu „odnowa wsi” 

wniosek o dofinansowanie tego przedsięwzięcia. Dodał, iż nie neguje on działalności tego koła gdyż 

uczą się tam dzieci, które kiedyś będą nas reprezentować. Odnośnie flag zdejmowanych przez 

pracownika Urzędu Gminy tuż po zakończeniu uroczystości obchodów dnia 11 Listopada 

powiedział, iż flagi były zdjęte tak wcześnie gdyż zdarzało się w latach ubiegłych, iż zostały 

skradzione, w tym roku podjęto kroki aby tego uniknąć.

Ad. 8)

Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, powiedział kilka słów 

na temat tegorocznej kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej, która pilnuje dyscypliny 

budżetowej samorządów. Powiedział, iż nie wydano zaleceń pokontrolnych, co świadczy o tym, że 

pracownicy Urzędu Gminy starają się z dobrym skutkiem postępować zgodnie z „literą prawa”. 

Powiedział także, iż tegoroczny budżet jest zaplanowany na miarę marzeń bo planuje się zaciągnąć 

pożyczkę w wysokości 2,5 mln zł na budowę hali widowiskowo – sportowej przy deficycie 

budżetowym opiewającym na około 5 mln zł. Dopiero w trakcie roku okaże się w jaki sposób 

zostanie sfinansowana budowa hali, czy w całości z kredytu, czy też po części z dotacji Urzędu 

Marszałkowskiego (nawet do 30 %). Planuje się wydać w 2009 roku na inwestycje około 6 mln 950 

tys zł, przy czym ponad 3 mln zł na szeroko rozumianą infrastrukturę. Dodał, iż inwestycje 

rozpoczęte w roku ubiegłym, które nie zostały zakończone będą kontynuowane. Burmistrz 

powiedział także, że rozumie słowa krytyki ale czasami potrzebne są także słowa otuchy. XXI sesja 

jest ostatnią sesją w 2008 roku, w związku z czym Pan Burmistrz wyraził nadzieję, że uda się ją 

zakończyć w przyjaznej atmosferze. Na koniec jednak podał dość przykrą informację dotyczącą 

oskarżenia o korupcję pod jego adresem. Powiedział on, iż został oskarżony o czerpanie korzyści 

finansowych w zamian za zatrudnianie w Urzędzie osób w ramach robót publicznych, prac 

interwencyjnych oraz na stażach. Dodał, iż nie wie jak ta sprawa się zakończy. Powiedział także, że 

lepiej byłoby gdyby zatrudniał ludzi jedynie w ramach programów Urzędu Pracy i nie starał się 

rozumieć potrzeb społeczeństwa w zakresie bezrobocia. 

Powiedział także, iż wpłynęło 180 tys. zł z Urzędu Marszałkowskiego na rozpoczęcie budowy hali 

widowiskowo – sportowej, zgodnie z ustaleniami do końca 2008 roku musi być wykonany zakres 

zadań ustalony wcześniej. Wszystko wskazuje na to, że zostanie on wykonany.

- Pan Wiesław Michalak powiedział, że aby cos było uczciwe to musi się opierać na prawdzie, 
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obojętnie czy ta prawda jest bolesna czy też nie. Poinformował także, iż Burmistrz i Rada Miejska 

nie odpowiadają na niektóre pisma do nich kierowane. Powiedział też, że koło muzyczne z Wójcina 

nie działa pod kierownictwem Kółka Rolniczego, jest ono stowarzyszeniem a na dzisiejszej sesji 

została podjęta uchwała o współpracy z między innymi organizacjami pozarządowymi. Na koniec 

zapytał czy koło muzyczne nie jest organizacją pozarządową?

- Pan Mirosław Skonieczny obiecał, iż będzie odpisywał na korespondencję kierowaną do niego. 

Poinformował także, iż w ostatnim czasie podpisano umowę z PFRON-em na otrzymanie środków 

w ramach programu „Uczeń na wsi”, jest to 160 tys. zł, które otrzymają dzieci z orzeczeniem 

o niepełnosprawności na książki i inne artykuły szkolne.

Pan Burmistrz przedstawił także jak kształtuje się podatek rolny na 2009 rok w gminach sąsiednich. 

Powiedział, iż w gminie Radziejów będzie on wynosił 31 zł, w gminie Dobre – 32 zł, w gminie 

Topólka – 33 zł, w gminie Kruszwica – 33 zł, w gminie Aleksandrów – 36 zł, w gminie Bądkowo - 

37 zł, w gminie Koneck – 46 zł, w gminie Raciążek – 39 zł, w gminie Waganiec – 40 zł, w gminie 

Zakrzewo – 40 zł, w gminie Brześć Kujawski – 32 zł, w gminie Nakło – 43,80 zł, w gminie 

Wierzbinek – 35 zł. W naszej gminie podatek ten został ustalony na poziomie 32,40 zł, tak więc nie 

jest on wysoki w porównaniu z innymi gminami.

- Pan Andrzej Schmidt zapytał czy Greenpeace jest organizacją polską czy antypolską? – W gazecie 

przeczytał on informacje, iż spośród 19 zatrzymanych w trakcie trwania pikiety przedstawicieli 

greenpeac ponad polowa była obcokrajowcami. Dodał, iż każda instytucja płaci na ochronę 

środowiska i niebawem rolników także to czeka.

- Pan Władysław Rybarczyk – Kierownik Zakładu Komunalnego w Piotrkowie Kujawskim 

poinformował, iż według regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie, który uchwaliła 

Rada Miejska, każdy właściciel posesji zobowiązany jest posiadać kosz na odpady. Jeśli ktoś 

odmówi podpisania umowy w tym zakresie wówczas zostanie to zgłoszone na policję, gdyż jest to 

wykroczenie.

- Pan Piotr Siutkowski zlożył Pani Alinie Miętkiewicz – Dyrektorowi Biblioteki Publicznej 

w Piotrkowie Kujawskim życzenia z okazji 60-lecia placówki, którą prowadzi. Z tej okazji wręczył 

też kwiaty.

Na zakończenie obrad XXI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim złożono życzenia 
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świąteczne.

- Pan Edward Kubisiak – Radny Rady Powiatu życzył władzom „spełnienia budżetu”. Panu 

Burmistrzowi życzył wytrwałości w wykonywanej pracy. Dodał, iż pełnienie funkcji Burmistrza jest 

zawsze napiętnowane przykrymi momentami ale to zupełnie normalne.

- Pan Remigiusz Góralczyk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim życzył wszystkim sukcesów w zbliżającym się roku. Odniósł się także do uchwalonego 

na kolejny rok budżetu. Powiedział, że zagłosował przeciwko przyjęciu budżetu w zaproponowanej 

formie gdyż nie zgadza się z wysokością podatków. Dodał, że należy wziąć pod uwagę, 

iż większość społeczeństwa jest uboga a na wsi nie było tak tragicznie jak obecnie.

- Pan Mirosław Skonieczny – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski życzył wszystkim 

ciepła rodzinnego, zdrowia, sukcesów i radości w życiu zawodowym, spełnienia marzeń oraz 

pomyślności. Podziękował także współpracownikom i radnym za cały ubiegły rok owocnej 

współpracy.

– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXI sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XXI Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15.20

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Sekretarz XXI Sesji RM:
                                                                                              Marian Stramowski
                                                                                         .........................................
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